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Vragen van de leden Oosenbrug en Hoogland (beiden PvdA) aan de 
Ministers van Infrastructuur en Milieu en van Veiligheid en Justitie over het 
gebruik van RFID-chips in kentekens (ingezonden 18 juni 2015) 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Chip moet einde maken aan fraude 
met kentekens»?1 

Vraag 2
Wat is de technische opzet van de proef met RFID-chips (radiofrequency 
identification) in kentekenplaten die komend jaar gehouden zal worden? 

Vraag 3
Welke gegevens worden tussen de RFID-chip en de ontvanger uitgewisseld 
en hoe wordt daarmee de authenticiteit van het kenteken beoordeeld? Zijn 
deze gegevens te herleiden tot een individueel voertuig? Zo nee, hoe wordt 
dit voorkomen? 

Vraag 4
Welke partijen kunnen de gegevens van de chip aflezen? Hoe wordt gewaar-
borgd dat andere partijen dit niet kunnen? 

Vraag 5
Hoe wordt de afweging gemaakt of de invoering van RFID-chips in kentekens 
de minst ingrijpende manier is om fraude aan te pakken? Welke alternatieven 
worden overwogen om fraude met kentekens te bestrijden? 

Vraag 6
Op welke wijze en termijn zal de Kamer geïnformeerd worden over de 
uitkomsten van de proef met de kentekens? 

Vraag 7
Hoe zal de Kamer betrokken worden bij een eventuele keuze om kentekenpla-
ten te voorzien van RFID-chips? Bent u bereid ter voorbereiding een privacy 
impact assessment uit te voeren? Zo nee, waarom niet? 

1 Nos.nl,13 juni 2015
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Houwers (Houwers), ingezonden 17 juni 2015 (vraagnummer 2015Z11526), 
Schouw, Berndsen-Jansen en Verhoeven (allen D66), ingezonden 18 juni 2015 
(vraagnummer 2015Z11763)
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